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Abstract (en)
A firing system is designed to set off the charge at a given distance from the launcher which is sufficiently great to prevent any fragments from
hitting the person firing the launcher. The projectile (3), designed to be fired at a target from a launcher (2), has a warhead (14) with a shaped
charge which has its axis (38) in line with that of the projectile and is detonated by a firing system (17). The firing system incorporates a detector, a
mechanical or electronic timing device and an initiator. The launch tube (2) contains the projectile (3) and a propellant charge (4). It also has a sight
(6) and a firing mechanism (8, 9).

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un projectile (3) destiné à être lancé par un tireur en direction d'une cible au moyen d'un dispositif de tir, et comportant une
tête militaire (14) à charge formée dont l'axe (38) est confondu avec celui du projectile et dont l'initiation est provoquée par un dispositif de mise à
feu (17). Le projectile est caractérisé en ce que la charge formée est une charge génératrice de noyau et en ce que le dispositif de mise à feu (17)
provoque l'initiation sur trajectoire de la charge formée et à une distance donnée du dispositif de tir, distance choisie suffisante pour que le tireur ne
reçoive pas d'éclats. <IMAGE>
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